



Mosanada progresses on Joint Venture establishment in the Kingdom of Saudi Arabia

Doha, Qatar, 27 January 2026 – Mosanada Facilities Management Services Q.P.S.C. (“Mosanada” or the “Company”) announces that it is working towards establishing a partnership with a strategic partner in the Kingdom of Saudi Arabia, as part of its regional expansion approach.

The initiative is intended to support the development and delivery of specialised facilities management services for projects in the sports, entertainment, and events sectors in the Kingdom of Saudi Arabia, through a partnership-based operating structure with a local partner with an established standing and market experience.

The Company is currently working with its partner to advance the proposed partnership arrangements and to proceed with the preparation of the relevant incorporation documentation and related preparatory work. Completion of the establishment of the partnership remains subject to the fulfilment of applicable regulatory and procedural requirements in the Kingdom of Saudi Arabia.

Mosanada will provide an update on the progress of the establishment and initiation of operations as soon as the regulatory and procedural requirements are completed.

For further information and respective details on Mosanada, please visit www.mosanada.qa or contact investor relations at IR@mosanada.qa.

Important information

This press release has been prepared by for informational purposes only. This press release is not intended to be relied upon as the basis for an investment decision, and is not, and should not be assumed to be, complete. It is provided for information purposes only. Any investment is subject to various risks, none of which are outlined herein. All such risks should be carefully considered by

مساندة تواصل التقدم في تأسيس مشروع مشترك في المملكة العربية السعودية

الدوحة، دولة قطر، 27 يناير 2026 – أعلنت مساندة فاسيلي مانجمنت سيرفيسيز ش.م.ع.ق. (“مساندة” أو “الشركة”) أنها تعمل على تأسيس شراكة مع شريك استراتيجي في المملكة العربية السعودية، وذلك في إطار توجهها للتوسيع الإقليمي.

وتهدف هذه الخطوة إلى تطوير وتقديم خدمات إدارة مرفاق متخصصة لمشاريع في قطاعات الرياضة والترفيه والفعاليات في المملكة العربية السعودية، من خلال هيكل تشغيلي قائم على الشراكة مع شريك محلي يتمتع بمكانة راسخة وخبرة في السوق.

وتعمل الشركة حالياً مع شريكها على استكمال إجراءات الشراكة المقترحة، والمضي قدماً في إعداد وثائق التأسيس والأعمال التحضيرية ذات الصلة. ولا يزال استكمال تأسيس الشراكة خاصعاً لاستيفاء المتطلبات النظامية والتنظيمية المعمول بها في المملكة العربية السعودية.

وستقوم مساندة باطلاع السوق على أي مستجدات جوهريّة تتعلق بتقدّم أعمال التأسيس وبدء العمليات، وذلك وفقاً لمتطلبات الإفصاح المعمول بها.

للاطلاع على مزيد من المعلومات حول شركة مساندة، يُرجى زيارة www.mosanada.qa أو التواصل مع إدارة علاقات المستثمرين عبر IR@mosanada.qa.

معلومات هامة

تم إعداد هذا البيان الصحفي لأغراض المعلومات فقط. ولا يقصد به الاعتماد عليه كأساس لاتخاذ أي قرار استثماري، كما أنه لا يهدى، ولا ينبغي اعتباره، بياناً كاملاً. ويقدم هذا البيان لأغراض إعلامية فقط. وبخضص أي استثمار لمجموعة من المخاطر، لم يتم استعراضها في هذا البيان، ويتعين على المستثمرين المحتملين دراسة هذه المخاطر بعناية قبل اتخاذ أي قرار استثماري.

prospective investors before they make any investment decision.

Whilst the information in this document has been published in good faith, the Company does not provide any guarantees, warranties or other assurances (express or implied) regarding the accuracy or completeness of this information. The Company, its affiliates and any of its or their respective directors, officers, partners, members, employees, agents or advisers assume no liability or responsibility and owe no duty of care for any consequences of any person acting in reliance on the information contained in this press release or for any decision based on it. The Company does not undertake to provide access to any additional information or to update this press release or to correct any inaccuracies which may become apparent.

Statements contained in this press release that are not historical facts are based on current expectations, estimates, projections, opinions and beliefs of the Company. Such statements involve known and unknown risks, uncertainties and other factors, and reliance should not be placed thereon. In addition, this press release contains "forward-looking statements." Actual events or results or the actual performance of the Company may differ materially from those reflected or contemplated in such forward-looking statements.

This press release has not been approved by the securities regulatory authority of Qatar or any other state or jurisdiction.

ورغم أن المعلومات الواردة في هذا البيان قد تم نشرها بحسن نية، إلا أن الشركة لا تقدم أي ضمانات أو تمهيدات أو تأكيدات، صريحة كانت أو ضمنية، بشأن دقة أو اكتمال هذه المعلومات. ولا تتحمل الشركة، ولا أي من مدربيها، أو مسؤوليتها أو شركائها أو أعضائها أو موظفيها أو وكلائها أو مستشاريها، أي مسؤولية أو التزام، ولا يترتب عليهم أي واجب عنابة، عن أي نتائج قد تترتب على اعتماد أي شخص على المعلومات الواردة في هذا البيان أو على أي قرار يتخذ بناءً عليها. كما لا تلتزم الشركة بإتاحة أي معلومات إضافية أو بتحديث هذا البيان أو تصحيف أي أخطاء قد تظهر فيه.

وتنسند البيانات الواردة في هذا البيان، والتي لا تتعلق بوقائع تاريخية، إلى التوقعات والتقديرات والنبؤات والأراء والمعتقدات الحالية للشركة. وتنطوي هذه البيانات على مخاطر وعوامل عدم يقين معروفة وغير معروفة، ولا يبغي الاعتماد عليها. كما يتضمن هذا البيان بيانات مستقبلية، وقد تختلف الأحداث أو النتائج الفعلية أو الأداء الفعلي للشركة اختلافاً جوهرياً عن تلك الواردة أو المتوقعة في هذه البيانات المستقبلية.

ولم يتم اعتماد هذا البيان الصحفي أو مراجعته من قبل هيئة الأوراق المالية في دولة قطر أو أي جهة تنظيمية أخرى في أي دولة أو ولاية قضائية.